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PROTOKÓŁ nr 23/17 

 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu 

odbytego w dniu 14 lutego 2017 r., w sali nr 101 Urzędu Miejskiego w Wieluniu pod 

przewodnictwem Pana Sławomira Kaftana 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1) Pan Janusz Ciosek 

1) Pan Zdzisław Czerniak  

2) Pan Franciszek Dydyna  

3) Pan Sławomir Kaftan – przewodniczący 

4) Pan Jan Kępiński 

5)  Pan Czesław Korpal- zastępca 

6)  Pan Mieczysław Majcher 

7) Pan Piotr Radowski 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1) Pan Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

2) Pan Michał Janik – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa  

3) Pani Dorota Kowalczyk – Pracownik Wydziału Budżetowego 

4) Pan Waldemar Kluska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

 

Lista obecności członków komisji oraz obecnych gości stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Prezentacja porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów nr 20/16 i 21/16 z poprzednich posiedzeń komisji.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2017 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr XXVI/269/16 Rady Miejskiej                    

w Wieluniu z dnia 8 września 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4508E Wieluń – Dąbrowa – Kurów w miejscowości Kurów od km 5+506,5 do km 6+276,5 

dł. 770 m, od km 6+276,5 do km 6+528 dł. 251,5 m, od km 6+528 do km 7+165 dł. 637 m”. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4508E Wieluń – Dąbrowa – Kurów w miejscowości Kurów”.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 14). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 16). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu rewitalizacji Gminy Wieluń 

na lata 2016-2022.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie realizacji budżetu obywatelskiego Gminy 

Wieluń w 2018 roku (pismo Klubu Sport-Zdrowie-Edukacja).  

15.  Przyjęcie sprawozdania komisji za 2016 rok. 

16. Sprawy różne i wolne wnioski 
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Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan dokonał otwarcia posiedzenia witając serdecznie 

wszystkich przybyłych. Następnie stwierdził prawomocność obrad (na stan 8 członków, 

obecnych 8). 

Punkt 2  

Prezentacja porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan poinformował, że każdy z radnych porządek obrad 

otrzymał. Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad (zał. nr 2).  

Punkt 3 

 

Przyjęcie protokołów nr 20/16 i 21/16 z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do protokołów? Nikt nie 

wniósł uwag. Zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem protokołu nr 20/16, kto jest 

przeciw, a kto wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przejęła 

protokół 20/16. 

 

Zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem protokołu nr 20/16, kto jest przeciw, a kto 

wstrzymał się od głosu? 

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przejęła 

protokół 21/16. 

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2017 rok 

(zał. nr 3). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy będzie jakaś autopoprawka?  

 

Inspektor w Wydziale Budżetowym Dorota Kowalczyk odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan powiedział, że chodzi o przebudowę drogi powiatowej. 

Gmina dotuje na rzecz powiatu 50% na inwestycje drogowe. 

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy jest to dodatkowa dotacja? Jaki jest całościowy koszt 

inwestycji? 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan odpowiedział, że ok. 1 mln zł plus koszt wodociągów.  

 

Radny Piotr Radowski stwierdził, że gmina na przebudowę wyda 50% szacunkowego, 

całkowitego kosztu inwestycji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan powiedział, że jest to inwestycja w pasie drogowym                     

i  wymaga to uzgodnień z zarządcą drogi.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś powiedział, że w czterech 

miejscowościach są stare przyłącza, które są własnością gminy, a w pozostałych 

miejscowościach przyłącza są własnością mieszkańców. Dodał, że chodzi o przebudowę               

z częściową wymianą sieci.  
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 186/23/17 

stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Punkt 5  

 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr XXVI/269/16 Rady Miejskiej                    

w Wieluniu z dnia 8 września 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4508E Wieluń – Dąbrowa – Kurów w miejscowości Kurów od km 5+506,5 do km 6+276,5 dł. 

770 m, od km 6+276,5 do km 6+528 dł. 251,5 m, od km 6+528 do km 7+165 dł. 637 m” (zał. 

nr 5). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Piotr Radowski powiedział, że zadanie miało być realizowane ze środków 

zewnętrznych jednak nie udało się ich pozyskać, dlatego należy uchylić uchwałę w tej 

sprawie. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan odpowiedział, że tak. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 187/23/17 

stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wieluńskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

4508E Wieluń – Dąbrowa – Kurów w miejscowości Kurów” (zał. nr 7).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Inspektor w Wydziale Budżetowym Dorota Kowalczyk powiedziała, że będzie 

autopoprawka do projektu uchwały.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał jaki jest powód autopoprawki?  

 

Inspektor w Wydziale Budżetowym Dorota Kowalczyk odpowiedziała, że zostanie 

powiększona kwota na to zadanie o 320 tys. zł.  

 

Radny Piotr Radowski zapytał, czy jest to sztywna kwota, czy w porozumieniu? 
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Przewodniczący Sławomir Kaftan odpowiedział, że gmina na inwestycje drogowe dokłada 

50%, a wodociągi pokrywa w całości.  

 

Radny Mieczysław Majcher zapytał, czy przetarg będzie dotyczył całości?  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś odpowiedział, że tak.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 188/23/17 

stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Punkt 7 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 14, zał. nr 9). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Franciszek Dydyna zapytał, czy pokrywa się to z planem zagospodarowania 

przestrzennego? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Michał Janik odpowiedział, 

że ta część gruntu stanowi część drogi wyznaczonej w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego. Dodał, ze w celu zarządzania całością drogi należy przejąć cześć 

nieruchomości z prywatnych działek.  

 

Radny Franciszek Dydyna zapytał, czy te działki są zgodne? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Michał Janik odpowiedział, 

że tak.  

  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 189/23/17 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Punkt 8 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu (obręb 16, zał. nr 11). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   
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W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 190/23/17 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (zał. nr 13).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 190/23/17 

stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym (zał. nr 15). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 191/23/17 

stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym (zał. nr 17).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 192/23/17 

stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Punkt 12 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy (zał. nr 19). 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 193/23/17 

stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Punkt 13 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu rewitalizacji Gminy Wieluń 

na lata 2016-2022 (zał. nr 21).  
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Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu 

uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 194/23/17 

stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Punkt 14 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie realizacji budżetu obywatelskiego Gminy Wieluń 

w 2018 roku (pismo Klubu Sport-Zdrowie-Edukacja, zał. nr 23).  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Piotr Radowski powiedział, że przekazał komisji projekt ww. uchwały celem jego 

rozpatrzenia i wydania opinii.  

 

Radny Czesław Korpal powiedział, że mają prawo brać w nim udział wszyscy mieszkańcy. 

Dodał, że niekoniecznie kwota 100 tys. zł, ale jest za takimi działaniami.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan stwierdził, że jest to realizowane, każda grupa społeczna 

ma określone środki. Dodał, że nie rozumie w jaki sposób miałoby się to odbywać. 

Zaznaczył, ze powinno być dołączone do projektu wykonanie, stosowne dokumenty, nawet 

jeżeli chodzi o plac zabaw.  

 

Radny Czesław Korpal zwrócił uwagę, że dotyczy to 2018 r.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan powiedział, że kosztem nie może być koszt dokumentów. 

Podkreślił, że musi być ktoś kto się pod tym podpisze.  

 

Radny Czesław Korpal rozumiał, że dyskusja jest wtedy, kiedy tworzone jest jakieś zadanie.  

 

Radny Jan Kępiński powiedział, że budżet jest realizowany.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zwrócił uwagę na pkt 8 w rozdziale 2.  

 

Radny Mieczysław Majcher przypomniał, że w sołectwach dział tak zwany fundusz sołecki, 

a sołtysi mieli odpisany jakiś procent z podatku.  

 

Radny Franciszek Dydyna zapewnił, że taki budżet jest.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

 Przewodniczący Sławomir Kaftan zarządził głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. Komisja większością głosów (przy 1 głosach „za”, 5 

głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”) negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w ww. sprawie. Opinia komisji nr 195/23/17 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

  

Punkt 15 

 

Przyjęcie sprawozdania komisji za 2016 rok (zał. nr 25).  
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Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. Zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności komisji 

za 2016 r., kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 8 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła 

sprawozdanie z działalności komisji za 2016 r. 

 

Punkt 16 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Nikt nie 

zgłosił się. 

 

Punkt 17 

Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Sławomir Kaftan zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:      

Agnieszka Badera 

                                                     

                                               Przewodniczący komisji 

 

        Sławomir Kaftan 


